
Title (en)
Hinge with receptable for hollow profile frames

Title (de)
Bandaufnahmeelement für Zargenhohlprofile

Title (fr)
Réceptacle de charnière pour cadre à profilés creux

Publication
EP 1749957 A2 20070207 (DE)

Application
EP 06012799 A 20060622

Priority
DE 102005036212 A 20050802

Abstract (en)
Band receiving element (1) comprises a holding part formed as a holding angle (2) having a first side fixed to a frame hollow profile (4) and an
angled short side. A clamping plate (7) pivots on the short side and adjusting screws (6) are provided and have screw heads (15) for supporting
on the frame hollow profile. Preferred Features: The short side has slot-like recesses for interacting with holding tongues of the clamping plate. A
deformable spacer is arranged between the holding angle and the clamping plate.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft ein Bandaufnahmeelement (1) für Zargenhohlprofile (4) mit einem Halteteil (2), einer Spannplatte (7) und einer Druckplatte
(8). Das Halteteil (2) ist in einem Zargenhohlprofil (4) befestigbar und nimmt Stellschrauben (6) auf, die in Gewindebohrungen (3') der Spannplatte
(7) eingreifen. Die Druckplatte (8) ist mit Klemmschrauben (10) gegen die Spannplatte (7) verstellbar. Das Halteteil ist als Haltewinkel (2)
ausgebildet und weist einen am Zargenhohlprofil (4) befestigbaren ersten Schenkel (5) und einen abgewinkelten kurzen Schenkel (13) auf. Die
Spannplatte (7) ist mit dem kurzen Schenkel (13) schwenkbar verbunden und die Stellschrauben (6) weisen Schraubenköpfe (15) zur Abstützung
am Zargenhohlprofil (4) auf.
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